
    ПРОТОКОЛ № 1
засідання президії Кіровоградської обласної ради 

від 25 січня 2021 року                                                                         м. Кропивницький

У складі президії — 18 осіб
Присутні на засіданні — 16 осіб 
Відсутні — 02 особи

ПРИСУТНІ НА ЗАСІДАННІ:

ШУЛЬГА
Сергій Павлович

- голова обласної ради

СЕМЕНЮК
Юрій Анатолійович
 

- перший заступник голови обласної ради

ВОЛКАНОВ
Вадим Анатолійович

- заступник голови обласної ради

ЛІНЬКО
Дмитро Володимирович

- заступник голови обласної ради

КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

голова постійної комісії обласної ради з питань 
бюджету, фінансів та інвестицій; 
уповноважений представник депутатської фракції 
Кіровоградської обласної ради політичної партії 
“Європейська Солідарність”

АНДРЕЄВА
Лариса Миколаївна

- голова постійної комісії обласної ради з питань 
охорони здоров'я та соціальної політики

ВОЛКОВ
Ігор Вікторович

- уповноважений представник депутатської фракції 
Кіровоградської обласної ради політичної партії 
“Слуга народу”

ГОРБУНОВ
Олександр Володимирович

- уповноважений представник депутатської фракції 
Кіровоградської обласної ради “За майбутнє”
 

ГРИЦЕНКО
Сергій Петрович

- уповноважений представник депутатської фракції 
Кіровоградської обласної ради політичної партії 
Радикальна Партія Олега Ляшка
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ДРОЗД
Юрій Васильович

- голова постійної комісії обласної ради з питань 
житлово-комунального господарства, будівництва 
та використання природних ресурсів

ЛІСОТА
Андрій Андрійович

- голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
освіти,  науки,  культури,  туризму,  спорту,  у
справах сім'ї, молодіжної політики

ОСІПОВА
Марина Валеріївна

- заступник голови постійної комісії обласної ради з
питань власності

СКІЧКО 
Юрій Олексійович

- голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
економічного розвитку та інфраструктури

СМАГЛЮК
Марина Олександрівна

- уповноважений представник депутатської фракції 
Кіровоградської обласної ради політичної партії 
“Пропозиція”

ТАБАЧУК
Андрій Володимирович

- уповноважений представник депутатської фракції 
Кіровоградської обласної ради політичної партії 
“Всеукраїнське об'єднання “Батьківщина”

ТЕСЛЕНКО
Андрій Вікторович

- уповноважений  представник  депутатської  фракції
Кіровоградської регіональної організації політичної
партії “Опозиційна платформа - За життя”

ВІДСУТНІ НА ЗАСІДАННІ
ГУГЛЕНКО
Юрій Олександрович

- голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
регламенту,  депутатської  діяльності,  свободи
слова, правової та антикорупційної політики

СОБКО
Максим Олегович

- голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
агропромислового  комплексу  та  земельних
відносин

ЗАПРОШЕНІ ДО УЧАСТІ В ЗАСІДАННІ:
НАЗАРЕНКО   
Андрій Валерійович

- голова  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

ТИМОФІЄВА 
Наталія Григорівна 

- керуючий  справами  виконавчого  апарату
Кіровоградської обласної ради
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У  засіданні  також  брали  участь  керівники  і  головні  спеціалісти  окремих
структурних  підрозділів  виконавчого  апарату  обласної  ради  помічник  голови
обласної  ради  Бондаренко  А.В.,  радники голови  обласної  ради  — Кулітка  О.М.,
Кальченко В.М.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про затверджений перелік питань другої частини пленарного засідання другої
сесії обласної ради восьмого скликання.

2. Про  перелік  питань,  що  пропонуються  до  включення  на  розгляд  на  другій
частині пленарного засідання другої сесії обласної ради восьмого скликання.

3. Про  організацію  прийому  виборців  у  виборчих  округах  депутатами
Кіровоградської обласної ради.

4. Різне.

СЛУХАЛИ:
ШУЛЬГА С.П.: про правомочність засідання президії —  присутні 16 членів

президії з 18. 
Поставив  на  голосування  пропозицію  про  затвердження  порядку  денного

засідання президії Кіровоградської обласної ради.
Результати  голосування: “За”  -  16,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  00,

‟Не голосувало” - 00 (одноголосно).

СЛУХАЛИ  1:   Про  затверджений  перелік  питань  другої  частини
пленарного  засідання  другої  сесії  обласної  ради  восьмого  скликання.

ШУЛЬГА С.П.: про  затверджений перелік питань порядку денного другої
частини пленарного засідання другої сесії обласної ради восьмого скликання —
13 питань, з яких:   1 питання — за поданням голови обласної ради, 10  — за
поданням постійних комісій обласної ради, 2 — за поданням депутатів обласної
ради.

Повідомив,  що  за  результатами  вивчення  причин,  якими  зумовлено
прийняття рішення Кіровоградської обласної ради від 25 вересня 2020 року № 832
“Про приватизацію (відчуження) майна спільної власності територіальних громад
сіл, селищ і міст області” (ред. прим. — надання дозволу на приватизацію  шляхом
продажу  на  електронному  аукціоні  нерухомого  майна,  розташованого  по
вул. Ялтинська, буд. 1, у місті Кропивницький, яке перебуває на балансі комунального
некомерційного  підприємства  “Обласний  клінічний  онкологічний  центр
Кіровоградської  обласної  ради”),   депутат  обласної  ради  Волканов  В.А.  дійшов
висновку про   недоцільність його скасування.
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ВОЛКАНОВ В.А.:  з пропозицією — перенести на наступну сесію розгляд
питання щодо  рішення Кіровоградської обласної ради від 25 вересня 2020 року
№ 832  “Про приватизацію (відчуження) майна спільної власності територіальних
громад сіл, селищ і міст області”. 

З  метою доопрацювання  питання  —  замовити  незалежну  оцінку  об'єкта
приватизації, долучити постійну комісію обласної ради з питань охорони здоров'я
та  соціальної  політики  до  розробки  проєкту  соціальної  угоди,  у  рамках  якої
визначити  категорію  осіб,  лікування  яких  буде  здійснюватися  на  безоплатній
основі.

ВИСТУПИЛИ:
ШУЛЬГА С.П.: про  необхідність  фіксації  у  протоколі  засідання  президії

пропозиції  депутата  обласної  ради  Волканова  В.А.  про  перенесення  розгляду
питання щодо рішення Кіровоградської обласної ради від 25 вересня 2020 року
№ 832 “Про приватизацію (відчуження) майна спільної власності територіальних
громад сіл, селищ і міст області”.

КОВАЛЕНКО С.П., ТИМОФІЄВА Н.Г., ВОЛКОВ І.В., ГРИЦЕНКО С.П.,
СЕМЕНЮК Ю.А. - у ході обговорення:

поставлено  запитання щодо  норм  Регламенту  Кіровоградської  обласної
ради, які застосовуються в такому випадку, та надано відповідні роз'яснення.

висловлено зауваження: 
щодо необхідності внесення на третій сесії обласної ради пропозиції саме

про включення зазначеного питання до порядку денного; 
про недопустимість голосування на засіданні президії за пропозицію щодо

виключення зазначеного питання з  порядку  денного другої  частини пленарного
засідання другої сесії обласної ради. 

про доцільність фіксації пропозиції депутата обласної ради Волканова В.А. у
протоколі засідання президії.

ШУЛЬГА С.П.: з інформацією про зміни до проєктів рішень, що надійшли
від постійних комісій. 

Окремо  виділив  питання:  “Про  затвердження  Регламенту  Кіровоградської
обласної  ради”,  “  Про  звіт  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо    діяльності
підприємства  та  підвищення   тарифів  на  централізоване  водопостачання  та
водовідведення”.

ВИСТУПИЛИ:
ВОЛКОВ  В.А.:  про  неодноразовий  розгляд  проєкту  Регламенту

Кіровоградської обласної ради профільною постійною комісією обласної ради, у
тому числі за участю голови обласної ради і керівників усіх депутатських фракцій.

КОВАЛЕНКО  С.П.,  ЛІНЬКО  Д.В.,  ГРИЦЕНКО  С.П.,  ВОЛКОВ  В.А.,
СМАГЛЮК М.О.,  СКІЧКО Ю.О.  - у  ході  обговорення,  зокрема,  висловлено
пропозиції щодо необхідності:

комплексного розгляду пропозицій постійної комісії обласної ради з питань
бюджету,  фінансів  та  інвестицій  і  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
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власності, якою рекомендовано створити тимчасову контрольну комісію обласної
ради стосовно ефективної та економічної діяльності  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
та  обґрунтування  щодо  підвищення  тарифів  на  послуги  з  централізованого
водопостачання та водовідведення;

створення  тимчасової  контрольної  комісії  обласної  ради  з  питань  щодо
контролю  за  ціноутворенням  та  підвищенням  тарифів  на  електроенергію  й
газопостачання;

врахування необхідності запроваження мораторію на підвищення тарифів у
період пандемії;

створення  подібних  тимчасових  контрольних  комісій  обласної  ради  для
перевірки діяльності комунальних підприємств спільної власності територіальних
громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області.

ШУЛЬГА С.П.: з пропозицією — про розгляд питання “Про затвердження
Регламенту Кіровоградської обласної ради” в іншій послідовності — останнім у
порядку денному, після додатково включених питань.

СЛУХАЛИ 2:  Про перелік питань, що пропонуються до включення на
розгляд  на  другій  частині  пленарного  засідання  другої  сесії  обласної  ради
восьмого скликання.

ШУЛЬГА С.П.: з інформацією про причини, якими зумовлена необхідність
формування  переліку  питань,  що  пропонуються  для  включення  до  порядку
денного другої частини пленарного засідання другої сесії обласної ради восьмого
скликання.  Усього — 15 питань, з них: за поданням голови обласної ради — 5,
голови обласної державної адміністрації — 2, депутатів обласної ради — 8.

Повідомив, що зазначене передбачає необхідність внесення змін до порядку
денного другої частини пленарного засідання другої сесії обласної ради.

Звернув увагу на зміни, які пропонуються постійною комісією обласної ради
з питань бюджету, фінансів та інвестицій  до проєкту рішення обласної ради “Про
внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня  2020  року  № 16  “Про
обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”. 

КОВАЛЕНКО С.П.: з інформацією про зміни, що пропонуються постійною
комісією обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій.

Зазначив,  що постійна комісія  вносить зміни до трьох позицій із  чотирьох,
запропонованих обласною державною адміністрацією, і, окремо, щодо доповнення
текстової частини проєкту рішення .

Постійною комісією пропонується:
збільшення видатків на реконструкцію приймального відділення комунального

некомерційного  підприємства  “Кіровоградська  обласна  лікарня  Кіровоградської
обласної ради”;

зміна назви  об’єкта “Будівництво споруди  “Найбільший Державний Прапор
України  у  Кіровоградській  області”  на  назву   “Ремонтно-реставраційні  роботи  з
влаштуванням  стели  з  національною  символікою  в  “Парку  Ковалівський”,
м. Кропивницький, вул. Дворцова,1”;
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доповнення  текстової  частини  рекомендацією  Добровеличківській  селищній
раді,  Гайворонській,  Кропивницькій,  Олександрійській  і  Світловодській  міським
радам  під  час  внесення  змін  до  відповідних  місцевих  бюджетів  на  2021  рік
передбачити  обласному  бюджету  субвенцію  на  реконструкцію  приймальних
відділень в опорних закладах охорони здоров’я в обсягах, необхідних для завершення
будівельних робіт;

 надання права обласній державній адміністрації за погодженням з постійною
комісією обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій  вносити зміни у
назву  проєкту  щодо  ремонтно-реставраційних  робіт  з  влаштування  стели  з
національною символікою у м. Кропивницький;

рекомендувати   обласній державній адміністрації  звернутися до районних,
міських,  селищних,  сільських  рад  області  з  пропозицією  щодо  співучасті  у
реалізації зазначеного проєкта;

рекомендувати обласній державній адміністрації вжити заходів щодо залучення
у 2021 році  коштів з  державного бюджету на фінансування робіт із  капітального
ремонту бейсбольного стадіону та розпочати їх фінансування.

Обгрунтував причини, якими зумовлена необхідність внесення таких змін.
ВИСТУПИЛИ:
НАЗАРЕНКО А.В.: про дії, які вживає Міністерство молоді та спорту України

для залучення з державного бюджету коштів  на фінансування робіт із капітального
ремонту бейсбольного стадіону,  де відбуватиметься чемпіонат Європи з  бейсболу
серед юніорів.

СКІЧКО Ю.О., КОВАЛЕНКО С.П., АНДРЕЄВА Л.М., НАЗАРЕНКО А.В.:
із  запитаннями,  коментарями,  роз'ясненнями  в  частині  питання,  внесеного  на
обговорення.

ШУЛЬГА  С.П.:  з  інформацією про  внесення  на  розгляд  другої  частини
пленарного засідання другої сесії обласної ради п'яти проєктів рішень обласної ради
про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  щодо  недопущення
підвищення тарифів на житлово-комунальні послуги.  

З пропозицією — направити одне звернення від усіх депутатських фракцій.
Зазначив, що виконавчим апаратом обласної ради підготовлено проєкт рішення

та узагальнено текстову частину звернення.
Запропонував  членам  президії  ознайомитися  з  проєктом  рішення  і  текстом

звернення депутатів обласної ради. 
ВИСТУПИЛИ:
КОВАЛЕНКО  С.П.,  ТАБАЧУК  А.В.,  ВОЛКОВ  І.В.,  НАЗАРЕНКО  А.В.,

ГРИЦЕНКО  С.П.,  ЛІНЬКО  Д.В.,  ТИМОФІЄВА  Н.Г.,  ШУЛЬГА  С.П.,
ГОРБУНОВ О.В., ТЕСЛЕНКО А.В. - із зауваженнями, пропозиціями, коментарями,
запитаннями,  роз'ясненнями щодо  застосування  норм Регламенту  Кіровоградської
обласної ради в рамках обговорення порушеного питання.

Зокрема,  уповноваженими  представниками  депутатських  фракцій  —
ВО “Батьківщина”,  політичної партії “Європейська Солідарність”, радикальної партії
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Олега Ляшка, “За майбутнє”, регіональної організації політичної партії “Опозиційна
платформа  —  За  життя”  висловлено  зауваження  щодо  вилучення  з  проєкту
рішення й тексту звернення Президента України як адресата.

Уповноваженими  представникам  зазначених  депутатських  фракцій  —
ініціаторами  розгляду  питання  внесено  пропозиції  про  включення  Президента
України  як  адресата  до  звернення депутатів  Кіровоградської  обласної  ради
восьмого скликання.  

Кожним уповноваженим представником обгрунтовано позицію депутатських
фракцій.

ВОЛКОВ І.В.:  із зауваженнями та обгрунтуванням  недоцільності зазначення
Президента України як адресата у зверненні депутатів обласної ради. 

З  пропозицією —  визначитися  на  засіданнях  депутатських  фракцій  щодо
включення Президента України як адресата до звернення депутатів обласної ради.

ШУЛЬГА С.П.: про необхідність включити Президента України як адресата до
проєкту  рішення  й  тексту  звернення  депутатів  обласної  ради,  поставити  на
голосування пропозицію про взяття доповненого проєкту рішення й тексту звернення
за основу.

ВОЛКОВ І.В.: про недоцільність голосування на засіданні президії.
ГРИЦЕНКО  С.П.: про  підтримку  недоцільності  голосування  на  засіданні

президії.
НАЗАРЕНКО  А.В.: з  коментарем  у  рамках  висловлених  зауважень  і

пропозицій. 
Звернув увагу на те, що збільшення тарифів на газ торкнулося Кіровоградської

області найменше, навів аргументи на підтвердження зазначеного.
ГРИЦЕНКО С.П.: із  зауваженням щодо коментаря голови Кіровоградської

обласної державної адміністрації — є проблема з підвищенням тарифів на послуги з
централізованого водопостачання й водовідведення, вирішення якої вимагають від
влади і депутатів обласної ради жителі області.

НАЗАРЕНКО А.В.: погодився, що така проблема є, для її вирішення депутати
обласної ради створюють тимчасову контрольну комісію.

КОВАЛЕНКО  С.П.: з  пропозицією —  ініціаторам  звернення  спільно  з
виконавчим  апаратом  обласної  ради   після  засідання  президії  узгодити  проєкт
рішення й текстову частину звернення, узгоджений проєкт засвідчити підписами.

СЛУХАЛИ 3:  Про організацію прийому виборців у виборчих округах
депутатами Кіровоградської обласної ради.

ШУЛЬГА  С.П.:  надав  слово  керуючій  справами  виконавчого  апарату
Тимофієвій Н.Г.

ТИМОФІЄВА  Н.Г.:  з  роз'ясненням  щодо  причин,  якими  зумовлена
необхідність розгляду даного питання порядку денного і прийняття відповідного
рішення  президії  обласної  ради  —  з  огляду  на  особливість  місцевих  виборів
2020 року необхідно надати виборцям можливість звернутися до депутата обласної
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ради,  незалежно  від  місця  свого  проживання  й  виборчого  округу,  за  яким  був
обраний депутат обласної ради.

ШУЛЬГА С.П.: про необхідність поставити на голосування пропозицію про
прийняття рішення президії обласної ради.

ВИСТУПИЛИ:  
ВОЛКОВ І.В.:  із запереченням необхідності голосування за проєкт рішення

президії  обласної  ради  та  зауваженнями  щодо юридичної  сили,  яке  матиме  таке
рішення.

СЕМЕНЮК  Ю.А.:  з  роз'ясненням  у  частині  необхідності  голосування  і
прийняття рішення — дотримання норм, визначених Положенням про президію
Кіровоградської обласної ради. Про мету прийняття рішення президії.

ВОЛКОВ  І.В.: з  пропозицією  —  про  прийняття  звернення  депутатів
обласної ради до Верховної Ради України щодо внесення змін до законодавства
про місцеві вибори.

ВИРІШИЛИ:
ШУЛЬГА  С.П.:  поставив  на  голосування  пропозицію  про  прийняття

рішення  президії  Кіровоградської  обласної  ради  “Про  організацію  прийому
виборців у виборчих округах депутатами Кіровоградської обласної ради”.

Результати  голосування: “За”  -  15,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  00,
‟Не голосувало” - 01 (Волков І.В.).

ПРИЙНЯТО РІШЕННЯ № 1 (додається до протоколу засідання).

СЛУХАЛИ: Різне.
ЛІСОТА А.А.:  про необхідність надання слова для виступу в Різному на

другій частині пленарного засідання другої сесії обласної ради. 
Про причину — численні звернення з проблеми, пов'язаної з прийняттям до

місцевих бюджетів територіальних громад закладів культури ліквідованих районів.
ШУЛЬГА С.П.: з  інформацією про  те,  що  зазначене  проблемне  питання

перебуває на щоденному контролі. 
БОНДАРЕНКО  А.В.: про  інформацію,  надану  директором  департаменту

культури та туризму Кіровоградської обласної державної адміністрації.
ЛІСОТА  А.А.: з  коментарем  щодо  інформації  директора  департаменту

культури та туризму Кіровоградської обласної державної адміністрації.
АНДРЕЄВА Л.М.: про виступ на другій частині пленарного засідання другої

сесії  обласної  ради  з  пропозицією  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
охорони  здоров'я  та  соціальної  політики  щодо  необхідності  внесення  змін  до
проєкту плану роботи Кіровоградської  обласної  ради на  2021 рік  — пересення
розгляду  питань  про  реорганізацію  комунальних  некомерційних  підприємств
охорони здоров'я з першого кварталу на пізніший термін.

Голова обласної ради    Сергій ШУЛЬГА


